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Z A P I S N I K 
 
20. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 11. novembra 
2013, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, 
Kidričeva 11a. 
 
Prisotni: ZGN – Mitja Adamlje, Marjana Mlinarič Pikelj, Marjan Kovač, Nina Vrhovnik, 
Gregor Brinjevec, Ivan Klančišar, Samo Vrtačnik, Petra Izgoršek Potočnik, Marija Ribič, 
Ani Reţun, Štefka Suša; DeSUS -  Amalija Kuder, Irena Medvešek, SD - Matjaţ Pokorn, 
Tea Juratovec; SDS – mag. Janez Černi, Alojzija Kralj, SLS -  Slavko Jelševar, NSi - 
Andrej Dolšina, DEAN HOLC IN LISTA MOJA DOLINA - Dean Holc; Samostojni 
svetnik – Gašper Koprivšek; Samostojni svetnik – Mitja Drobeţ. 
 
Ostali prisotni: ţupan Matjaţ Švagan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Blanka 
Šmit, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Jelena Mlakar, vodja 
oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor; Ivo 
Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe; Nina Jenko, občinska uprava; 
Petra Mars, občinska uprava; Irena Drašlar, načelnica Upravne enote Zagorje ob Savi; 
Rudi Regancin, Nadzorni odbor Občine Zagorje ob Savi; Boštjan Paradiţ, Ministrstvo za 
kmetijstvo in okolje – k 4. točki dnevnega reda; Leonida Kralj, Zavod za zdravstveno 
varstvo Ljubljana, Enota Zasavje – k 5. točki dnevnega reda; Sandi Grčar, JP Komunala 
Zagorje ob Savi – k 7. točki dnevnega reda. 
 
Opravičeno odsotni: ZGN – Simona Klukej, Franci Kukovica; Samostojni svetnik - 
Ţivko Iztok 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je pozdravil vse prisotne in nato v skladu s 30. členom poslovnika 
občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnika 19. redne seje občinskega sveta, z dne  
30. septembra 2013. 
 
Člani občinskega sveta so zapisnik SOGLASNO sprejeli. 
 
Ţupan je predlagal, da se točka Predlog odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in 
padavinske odpadne vode na območju občine Zagorje ob Savi prestavi na naslednjo 
sejo občinskega sveta. Predlagal pa je dodatni točki, in sicer predstavitev izsledkov 
študije »Izpostavljenost prebivalcev občine Zagorje ob Savi okoljskim onesnaţilom, 
teţkim kovinam v tleh in v ţivilih rastlinskega izvora«, ki je bila študija izdelana za vse tri 
zasavske občine ter Predlog Odloka o potrditvi sprememb in dopolnitev trţnega reda na 
trţnici »Pod uro« v Zagorju ob Savi s spremembami in dopolnitvami trţnega reda.  
 

 



Člani občinskega sveta so spremenjen dnevni red SOGLASNO sprejeli.  
 
Ţupan je nato predlagal naslednji dnevni red: 
 
1. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  
      
2. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
    
3. Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2014 z odlokom o proračunu 
in načrtom razvojnih programov občine za obdobje 2014 - 2017 –  1. OBRAVNAVA  
(pristojnost: v skladu s poslovnikom občinskega sveta bo na seji občinski svet opravil 
splošno razpravo o proračunu in dal proračun v javno obravnavo. V času javne razprave 
proračun obravnavajo nadzorni odbor in odbori občinskega sveta) 
 
4. Predlog Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja 
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor) 
 
5. Predstavitev poročil Nadzornega odbora o opravljenih revizijskih nadzorih: 
- nadzor poslovanja javnega zavoda Glasbene šole Zagorje,  
- nadzor poslovanja javnega zavoda Osnovne šole dr. Slavka Gruma, 
- nadzor poslovanja Krajevne skupnosti Šentlambert, 
- nadzor poslovanja Krajevne skupnosti Izlake. (pristojnost: Nadzorni odbor) 
 
6.  Izpostavljenost prebivalcev občine Zagorje ob Savi okoljskim onesnaţilom, teţkim 
kovinam v tleh in v ţivilih rastlinskega izvora. 
  
7. Predlog soglasja k oblikovanju cene izvajanja storitve obvezne občinske gospodarske 
javne sluţbe varstva okolja v občini Zagorje ob Savi  
(Obravnava na prisojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor) 
 
8. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
-  Imenovanje članice/člana v svet javnega zavoda Center za socialno delo Zagorje ob 
Savi 
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja)  
- Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti k imenovanju direktorice Centra za socialno delo 
Zagorje ob Savi 
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja) 
 
9. Predlog Odloka o potrditvi sprememb in dopolnitev trţnega reda na trţnici »Pod uro« v 
Zagorju ob Savi s spremembami in dopolnitvami trţnega reda 
 

K 1. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Ţupan je predal  besedo svetnicam in svetnikom, da na kratko predstavijo svoje pobude. 
 
Amalija Kuder, članica občinskega sveta iz liste DESUS je najprej pozdravila vse 
prisotne in nato predstavila pobudo o uvedbi brezplačnega dostopa do svetovnega 
spleta v občini Zagorje ob Savi. Storitev bi bila namenjena tako občanom kot tudi 
obiskovalcem zagorske občine. Meni, da bi bilo smiselno dostopne točke uvesti tako v 



samem centru mesta kot tudi na obrobju. Povedala je, da je ţe mnogo občin to storilo in 
da beleţijo evidenco dostopov. Zatrjujejo, da beleţijo nenavadno veliko število dostopov. 
Povedala je, da se tudi vse več starejših računalniško opismenjuje, pri čemer je omenila 
projekt Simbioza. Vendar starejši doma nimajo                                                                                                                                                                                                                                                            
internetne povezave, zato bi bila tudi po tej plati uvedba Wifi-ja zelo     dobrodošla. V 
Dnevnikovi izvidnici je bila občina Zagorje zelo visoko uvrščena, in kot sta se     izrazila 
obiskovalca, je občina Zagorje ob Savi skriti dragulj gostoljubnosti. Meni, da bi z uvedbo 
brezplačnega dostopa do interneta naredili dobro potezo in s tem še povečali  
gostoljubnost. 
 
Ţupan se je zahvalil članici za pobudo in povedal, da določene aktivnosti na tem    
področju ţe potekajo. Pobuda bo spodbudila, da se projekt še pospeši, meni, da je 
potrebno postaviti takšne točke v samem centru Zagorja kot tudi v ostalih urbanih delih. 
Finančno je projekt ţe vrednoten, meni, da je to sestavni del vsakega modernega mesta. 
 
Mitja Drobeţ, samostojni svetnik je predlagal, da bi na najvišjem hribu zagorske 
občine, Čemšeniški planini, postavili razgledni stolp, od koder bi se videlo v 3 krasne 
doline. Ţeli si, da bi v projekt vključili Lovsko druţino in Planinsko društvo. S tem 
projektom bi povečali obisk planinske koče. Meni, da je takšen projekt namenjen zdravju 
ljudi ter za konec doda, da bi Regionalni center lahko finančno prispeval k takšnemu 
projektu. 
 
Ţupan je dejal, da bo občinska uprava pripravila odgovor na to vprašanje. 
 
Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN je predstavila predlog stranke 
ZGN glede odkupa prostorov, kjer se nahaja dvorana na Izlakah. Občina podpira 
kulturno delovanje, kar dokazujejo številne investicije, na primer: Dvorana na Mlinšah, 
Energetska prenova Kulturnega doma v Kisovcu itd. 
Kulturno delovanje je bogato tudi na Izlakah, tu delujejo številna društva, šola, vrtci in 
druge organizacije, ki za svoje delovanje potrebujejo ustrezne prostore. Dvorana na 
Izlakah je resnično dotrajana, zato je potrebno začeti aktivnosti za odkup prostorov ter v 
nadaljevanju za sanacijo prostorov. 
 
Ţupan se je zahvalil kolegici za pobudo, in menil, da je le-ta popolnoma na mestu, in da 
je potrebno Kmetijski zadrugi podati ponudbo za odkup ter izvesti sanacijo. Krajankam in 
krajanom je potrebno zagotoviti boljše moţnosti. Občinski svetniki bodo obveščeni o 
aktivnostih, ki potekajo glede odkupa prostorov. 

 
K 2. točki 

Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
 

- Občina Zagorje je na petem mestu po koriščenju EU sredstev v slovenskem 
prostoru. 

- CEROZ: občina je nekaj več kot 25% solastnica deponije, iz proračunskih kot 
evropskih virov je potrebno zagotavljati sredstva, saj je projekt vreden več kot 10 
mio € 

- Čistilna naprava, kolektorski sistem – v kratkem bo Podpisovanje sofinancerdkih 
pogodb med MKO in Občino 

- ZFO; vsa dela iz naslova ZFO so zaključena, sklepi investicijske porabe sredstev so 
bili potrjeni za vse projekte.  

- V teh dneh je bila zaključena sanacija plazu Krače – do zime se načrtuje še 
postavitev zaščitne ograje in asfaltiranje poškodovanega vozišča. 



- Sanacija mostu na Prešernovi poteka po pogodbi in bo zaključena v pogodbenem 
roku. 

- Za most IGM na Cesti 20. julija sredstev v letošnjem letu iz drţavnega proračuna ni 
zagotovljenih, čeprav  ima občina ţe izbranega izvajalca. 

- Na Izlakah se pričenja izgradnja semaforiziranega kriţišča. 
- skupaj s krajani Šklendrovca v KS Podkum je občina zagotovila preskrbo s pitno 

vodo naselja Šklendrovec z okolico. Priključitev je na obstoječi javni vodovod 
Podkum. Zgrajeno je bilo okoli 4 km javnega vodovoda z vodnim zbiralnikom 
Šklendrovec. 

- Energetska sanacija: 

 Lisca: gradbeno-obrtniška dela v objektu potekajo v skladu s planom. 
Načrtujemo, da se bodo gradbeno-obrtniška dela zaključila v sredini meseca 
februarja 2014. Spomladi bo še razpis o izboru dobavitelja opreme centralne 
kuhinje in učilnic. V septembru 2014 bo objekt pripravljen za sprejem 250 
predšolskih otrok.  

 Kulturni dom Kisovec – projekt je zaključen 

 Konec avgusta je bila energetsko sanirana podruţnična OŠ Toneta 
Okrogarja v Kisovcu - prenova fasade in stavbnega pohištva ter ogrevalnega 
sistema. Vrednost je 320 tisoč €, od tega je EU sredstev 244 tisoč €. 

 Prejeli smo tudi pozitivna sklepa za energetsko prenovo podruţnične OŠ 
Ivana Kavčiča na Mlinšah in delno energetsko sanacijo OŠ Toneta 
Okrogarja.  

 Pri OŠ Toneta Okrogarja  bo menjava oken in vrat na fasadi objekta, toplotna 
izolacija stropne konstrukcije nad zadnjo ogrevano etaţo na starem delu 
šole– vrednost naloţbe 291.159,20, od tega je EU sredstev cca 198 tisoč €. 

 Podruţnična OŠ Ivana Kavčiča na Mlinšah:  zamenjava oken in vrat na 
fasadi objekta, toplotna izolacija fasade, optimizacija ogrevanja in vključitev 
toplotnih črpalk, pogodba je bila podpisana v mesecu septembru – vrednost 
investicije 285.111,71€, od tega EU sredstva 148.476,73€. Dela so 
predvidena v letu 2014. 

Oba projekta v pripravljalni fazi javnega razpisa za izbor izvajalcev. 
- Prijavili smo se na dva projekta Fundacije za šport: Obnova strehe na Športni 

dvorani Zavoda za šport, ocenjena vrednost je cca 136 tisoč €, s strani Fundacije se 
sofinancira 30% upravičenih stroškov, kar znaša cca 33 tisoč €. Projekt naj bi se 
začel izvajati v letu 2015. Drugi projekt je obnova strehe na telovadnici OŠ dr. 
Slavka Gruma. Ocenjena vrednost je na dobrih 50 tisoč €, znesek upravičenih 
stroškov s strani fundacije je cca 20 tisoč €, kar predstavlja 50%upravičenih 
stroškov. Investicija je predvidena za leto 2014.  

- V občinski upravi potekajo priprave na letošnje prireditve, ki se bodo pričele s 
prihodom Miklavţa, 5. decembra, 20. in 21., decembra bo v parku boţično mesto. 
Načrtujeta se 2 koncertna večera v Športni dvorani in silvestrovanje na prostem. 
Številne prireditve in dogodke bodo organizirala zagorska društva. 
 

Ţupan je odprl razpravo. 
 

Mag. Janez Černi, član občinskega sveta iz stranke SDS je dejal, da če obstaja 
moţnost nakupa Medijskih toplic, seveda ob izbrisu hipotek ter direktnega nakazila 
banki, ob tem postane občina pravno formalna lastnica in gospodari z nepremičnino 
naprej.  Zanimalo ga je, ali je bila ta moţnost proučena, je bila narejena finančna 
simulacija in na podlagi tega tudi ugotovitve.  
 



Ţupan je dejal, da tudi če bi občina imela razpoloţljiva sredstva za nakup Medijskih 
toplic, bi bilo potrebno najti tudi investitorja. Investicija je znana, projekti so narejeni, 
vendar opomni, da sam nakup še ne pomeni rešitve. Zadeva bo proučena, podatki pa 
bodo nato posredovani občinskemu svetu. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS meni, da je občina ravnala 
pravilno, ko je naročila izdelavo mnenja, da ne bo prihajalo do špekulacij. Meni, da je 
kakršnakoli nadaljnja investicija v objekt neupravičena. Podpira mlade, da ţelijo z 
aktivnostmi spodbuditi rešitev zadeve. 
Predlagal je, da bi to tematiko obravnavali kot posebno točko na občinskem svetu, in 
povabili zraven tudi lastnike, naj Zagorjani končno izvedo, da občni, občinskemu svetu ni 
vseeno, kaj se dogaja s kompleksom Medijskih toplic. Soočenje lastnika s člani 
občinskega sveta bi bilo smiselno, če bi mogoče našli kakšno moţnost. 
 
Ţupan je povedal, da bo še enkrat opravljen pogovor z lastniki. Dodal je, da so pogovori 
z lastnikom ţe potekali, vendar je le-ta jasno povedal, da tako v društvo kot v same 
Medijske toplice ne bo vloţil niti centa. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS meni, da naj se lastnika 
povabi pred kamere, da javno pove, kakšen je njegov namen in kakšne so rešitve v 
primeru Medijskih toplic, naj občani to slišijo, da ne bo vprašanj, zakaj občina pri tej 
problematiki ne ukrepa. 
 
Mitja Adamlje, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da se mu odkup 
objekta ne zdi smotrn in da gre za vprašanje javnega interesa. 
Glede odnosa do lastnika pa pravi, da se mu ne zdi smiselno, da bi ga vabili na 
razgovore, saj gre za varnost objekta. Ne ţeli si, da bi prišlo do kakšnega neljubega 
dogodka kot npr. teden dni nazaj. Ocenjuje, da je situacija resna. V Medijskih toplicah se 
odvijajo javni dogodki, prostor pa nima niti uporabnega dovoljenja. Meni, da ni več v 
pristojnosti občinskega sveta, da odloča o tej zadevi. 
 
Ţupan je povedal, da lastnik ne plačuje osnovnih prispevkov v občinski proračun, kljub 
razpravi na seji OS. V primeru, da posameznik ne plača nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča, takoj dobi izvršbo, v tem primeru pa gre za poslovno skrivnost. 
Lastnik je lokalni skupnosti dolţan 50-60 tisoč EUR. Ţupan je mnenja, da je to 
aroganten, poniţujoč odnos do vseh tistih, ki tu ţivimo in delamo. 
 
Mag. Janez Černi, član občinskega sveta iz stranke SDS je mnenja, da se da teţave 
z obveznostmi rešiti s kompenziranjem v primeru nakupa. Prav se mu zdi, da občina 
v kriznih časih investira, da bi občina kompleks obnovila, zaposlila ljudi, vendar meni, da 
je potrebno gledati na projekt bolj dolgoročno in strateško. 

 
K 3. točki 

Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2014 z odlokom o proračunu 
in načrtom razvojnih programov občine za obdobje 2014 - 2017 –  1. OBRAVNAVA 

 
Ţupan je uvodoma povedal, da bo morala občina iz proračuna drţavi plačati med 150 -
200 tisoč € davka na nepremičnine, ki so v lasti občine. Finančna situacija v drţavi se 
preslikava tudi na občinski nivo. Socialni transferji se iz leta v leto povečujejo, investicij v 
drţavnem proračunu praktično ni. Občina bo šla suvereno naprej s predpostavko  o 
višanju socialnih transferjev in pa s ciljem, da se do konca skupnega mandata zaključijo 
vse investicije. 



Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je predstavila 1. predlog proračuna 
občine Zagorje ob Savi za leto 2014 z namenom, da ga občinski svet potrdi kot primerno 
osnovo za javno obravnavo ter da bo 2. predlog proračuna predstavljen občinskemu 
svetu oziroma sprejet še  v mesecu decembru tega leta. Na ta način bi občina lahko 
proračunsko leto 2014 začela z normalnim financiranjem, brez začasnega. Pri pripravi 
proračuna so sodelovali vsi skrbniki proračunskih postavk, vodje oddelkov, direktor 
občinske uprave in ţupan. 
Pri oblikovanju proračuna je bila upoštevana trenutna javno-finančna situacija v drţavi 
oziroma makroekonomske napovedi za leto 2014, ki napovedujejo, da se javno finančna 
situacija v drţavi  v prihodnjem letu očitno ne bo spremenila, Slovenija bo še vedno v 
recesiji. Vse te okoliščine vplivajo na lokalne skupnosti in predstavljajo velike omejitve pri 
njihovem delovanju, kot tudi dejstvo, da bo občina v letu 2014 s strani drţave dobila manj 
prihodkov, predvsem iz naslova investicij. Neznanka pri pripravi proračuna je bil tudi 
davek na nepremičnine, ki formalno še ni sprejet, njegovi učinki pa so vključeni v drţavni 
proračun prihodnjega leta. Občina je v predlogu proračuna davek na nepremičnine 
upoštevala na način, da je med prihodke vključila dejansko višino nadomestila za 
stavbno zemljišče, ki je bilo odmerjeno v letu 2012, kar pomeni pribliţno 740 tisoč €. V 
primerjavi z višino nadomestila v prejšnjih letih je to praktično nespremenjeno.  Istočasno  
je občina zaradi davka na nepremičnine v proračun vključila  odhodke; in sicer z oceno, 
da bo občino davek na nepremičnine, ki so v občinski lasti, stal 150 tisoč €.  
Pri sestavi proračuna in pri upoštevanju vseh omejitev je predlagatelj proračuna skušali 
slediti štirim osnovnim ciljem: 
- v proračunu zagotoviti tolikšen obseg sredstev, da se pokrijejo vse zakonske 
obveznosti občine,  
- da se zagotovi primeren obseg sredstev za socialo,  
- da se zaključijo vse investicije v teku oziroma investicije, ki so se pričele v letu 2013 ali 
prej, 
- da se v proračunu zagotovi primeren obseg lastnih sredstev, da občina lahko kandidira 
na razpise za sredstva EU in sredstva drţavnega proračuna. 
V proračunu se načrtuje  cca 18.990.000,00 € prihodkov, kar je v primerjavi z letom 2012 
40% več, v primerjavi z letom 2013 pa je to pribliţno na nivoju planiranih prihodkov v 
letošnjem letu. Struktura prihodkov je podobna kot prejšnja leta. Največji deleţ 
predstavljajo davčni prihodki, le teh je 57%, znotraj njih izstopa dohodnina s 50%. 
Nedavčnih prihodkov je 6%, kapitalskih – torej tistih iz naslova prodaje občinskega 
premoţenja je slab odstotek, visok odstotek pa predstavljajo transferni prihodki – tisti, 
katere občina načrtuje, da jih bo  pridobila iz drţavnega proračuna ter iz proračuna EU. 
Ti prihodki so načrtovani v višini  skoraj 7 mio €, to je 36% vseh prihodkov.  Del sredstev 
bo občina pridobila iz drţavnega proračuna, 1,2 mio €, preostalih 5,7 mio € pa iz 
proračuna EU. S transfernimi prihodki bo občina delno financirala izvajanje tekočih 
aktivnosti, predvsem pa bodo namenjeni sofinanciranju investicij. Za nekatere investicije 
so  sklepi oziroma pogodbe o sofinanciranju ţe podpisane oziroma je verjetnost 
sofinanciranja velika. To velja za  projekt Unično, čistilno napravo, opremljanje enot 
gasilske zveze, posodabljanje gozdnih cest, investicije na področju cestne infrastrukture, 
objekt Vrtec Smrkci, delno energetsko sanacijo Osnovne šole Toneta Okrogarja ter 
podruţnične šole Mlinše, delno sofinanciranje opreme v Zdravstvenem domu Zagorje. Za 
tri v proračun vključene projekte je sofinanciranje negotovo, ker občina  čaka na 
pozitivne sklepe oziroma rezultate razpisov. To velja za projekt prenove rudarskega 
muzeja v Kisovcu, ureditev parkirišč ob ţelezniški postaji ter manjši projekti na področju 
spremljanja rabe energije. Za te projekte so lastna sredstva v proračunu zagotovljen.  
Riziki realizacije oziroma nerealizacije prihodkov obstajajo, ker so nekateri projekti še v 
fazi prijave na razpis oziroma čakanja na sklepe s strani drţave. V primeru, da sklepi ne 
bodo pozitivni, bodo transferni prihodki niţji. Na niţje transferne prihodke lahko vpliva 



tudi dinamika izvajanja del na kateri od investicij. S spremenjeno dinamiko izvajanja 
investicij oziroma zamikom del se je občina srečevala ţe v preteklih letih, ko je imela v 
proračunu planirane precej višje transferne prihodke, kot pa so bili potem realizirani. 
Primer za to je projekt  izgradnje kanalizacijskega sistema in čistilnih naprav. 
Tudi v  transfernih prihodkih planiranih za leto 2014 jih največ odpade na čistilno napravo 
(5,6 mio €), kar znaša 80% vseh transfernih prihodkov. Če bi se dinamika del v letu 2014 
na tem projektu spremenila, bi imelo to zelo velik vpliv na proračun. 
Odhodkov se v proračunu 2014 načrtuje cca 21.860.000,00 €, to je 44% več, kot je bilo  
realiziranih odhodkov v letu 2012 in pribliţno 6% več kot se ocenjuje, da bo realiziranih 
odhodkov v letu 2013. Razmerje med tekočimi in investicijskimi odhodki je 44:56, kar 
pomeni, da je v proračunu tekočih odhodkov manj kot investicijskih. Tekočih odhodkov je 
dobrih 9,7 mio €, ti vključujejo financiranje dejavnosti šol, vrtcev, zavodov, katerih lastnik 
je občina, vseh društev, celotnega socialnega področja. Med tekoče odhodke so 
vključena tudi vsa tekoča vzdrţevalna dela na cestah, zimska sluţba ter vzdrţevanje 
rekreacijskih in vseh drugih javnih oziroma površin v lasti občine. Poudarila je, da je 
precejšen deleţ pri tekočih odhodkih zakonsko določen, zato je občina pri zniţevanju 
tekočega dela proračuna omejena oziroma nima vpliva, da bi z racionalizacijami 
prilagajala ta del proračuna.  
Investicijskih odhodkov je v proračunu planiranih cca 12.140.000,00 €, to je 54% vseh 
odhodkov. Po  velikosti izstopa čistilna naprava s kanalizacijskim sistemom, za leto 2014 
je za ta projekt v proračunu predvidenih dobrih 6,6 mio €. Poleg tega projekta je v 
proračun vključenih še več pomembnih  investicij, nadaljevalo se bo financiranje 
investicije Unično, nadaljevanje energetske obnove objektov, planirano je, da se bo v 
letu 2014 zaključila investicija Smrkci, energetska obnova na podruţnični šoli Mlinše ter 
delna energetska obnova na Osnovni šoli Toneta Okrogarja. Občina bo v letu 2014 
nadaljevala s pripravo projektne dokumentacije, z namenom, da se bo prijavljala na 
nadaljnje razpise za sofinanciranje energetske obnove objektov, ki so v lasti občine. V 
okviru posodabljanja cestne infrastrukture bo občina v letu 2014 sofinancirala prenovo 
drţavne ceste na Izlakah, nadaljevala bo s prenovo občinskih in krajevnih cest, v 
sodelovanju s krajevnimi skupnostmi se bodo določile prioritete. Poudarila je, da bo za 
sofinanciranje investicij občina v letu 2014 prejela pol manj sredstev s strani drţave, kot 
jih je v  letu 2013. 
V okviru projekta onesnaţevanja s prašnimi delci bo občina v letu 2014 zgradila 
kolesarsko pot do ţelezniške postaje ter uredila sodobno parkirišče, za ta projekt ima 
občina v proračunu ţe vključena lastna sredstva, sicer pa je projekt  v fazi prijave.  
Načrtovano je zagotavljanje sredstev za manjša investicijsko vzdrţevalna dela na 
osnovnih šolah in  priprava projektov prenove telovadnice pri Osnovni šoli Toneta 
Okrogarja. Občina planira obnovo strehe na Osnovni šoli dr. Slavka Gruma, lastna 
sredstva za ta projekt so v proračun vključena, sicer je projekt  trenutno v fazi prijave pri 
Fundaciji za šport.  Na področju kulture občina načrtuje prenovo Rudarskega muzeja v 
Kisovcu, lastna sredstva so zagotovljena, za sofinancirani del pa občina še čaka na 
rezultate razpisa. 
Poudarila je, da kljub temu, da je predlagani proračun investicijsko naravnan, vključuje 
oziroma  namenja za področje sociale več sredstev kot jih je  proračun;  2013.  Za 
področje sociale bo občina v letu 2014 namenila  skoraj 1 mio €, kar predstavlja 4,5% 
vseh načrtovanih odhodkov proračuna 2014. 
Primerjava prihodkov in odhodkov v proračunu pokaţe, da proračun izkazuje več 
odhodkov kot prihodkov, in sicer v višini 2,8 mio €. Občina bo glavnino primanjkljaja 
pokrila z ostankom sredstev ob koncu leta in sicer v višini pribliţno 2,2 mio €. Preostali 
del primanjkljaja bo občina pokrila z zadolţevanjem.. V proračunu je vključeno 
zadolţevanje v višini 1 mio €. Zadolţevanje bo občini omogočilo realizacijo vseh 
načrtovanih investicij oziroma zagotovitev lastnega deleţa za vse investicije, ki bodo 



sofinancirane z EU sredstvi, predvsem pa tiste investicije, ki se bodo vodile na področju 
energetske obnove stavb. Te investicije bodo ţe v naslednjem proračunskem letu občini 
prinašale prihranke in bodo pozitivno vplivale na tekoči del proračuna. S tega vidika je 
načrtovano zadolţevanje smotrno in javno finančno vzdrţno. Ob upoštevanju zakonskih 
omejitev občina razpolaga s še dovolj prostega kreditnega potenciala in je kreditno 
sposobna. Poleg zadolţevanja v letu 2014 bo občina odplačevala tudi obstoječe kredite 
in sicer v skladu z amortizacijskimi načrti. V letu 2014 bo občina odplačala za okoli 304 
tisoč € kreditov in 60 tisoč € obresti. Ocenjujemo, da bo občina izkazovala ob koncu leta 
2014 zadolţenost v višini cca 3.790.000,00 €, ali 220,00 € na prebivalca. 
V proračunu ni predvidenega zadolţevanja posrednih proračunskih uporabnikov oziroma 
zavodov in podjetij, ki so v lasti občine. Za krajevne skupnosti se v letu 2014 predvideva 
enak obseg sredstev, kot je bil realiziran v letu 2013, skupaj za vse krajevne skupnosti 
208 tisoč . Krajevne skupnosti bodo v skladu z odlokom sredstva porabile za tri osnovne 
funkcije, ki jih opravljajo in sicer za funkcionalne stroške, za izvajanje prireditev v okviru 
krajevnih skupnosti ter za vzdrţevanje poti.  
Za konec je povedala, da je predlagani proračun uravnoteţen oziroma prikazuje 
minimalen preseţek v višini pribliţno 80 tisoč €, to so nerazporejena sredstva 
rezervnega sklada. Prisotne je pozvala, da proračun skupaj z načrtom ravnanja z 
nepremičnim premoţenjem občine sprejmejo oziroma prepoznajo kot primerno osnovo 
za nadaljevanje postopkov sprejemanja proračuna  in da gre predlog proračuna v 
petnajstdnevno javno obravnavo, ki bo trajala do vključno 26.11.2013. 
 
Ţupan je dodal, da je proračun za današnjo situacijo v Sloveniji zelo pozitivno 
investicijsko naravnan.  
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Ivan Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da je Odbor za 
okolje in prostor na svoji 18. redni seji obravnaval Predlog proračuna Občine Zagorje ob 
Savi za leto 2014. Člani odbora so se strinjali, da je predlog proračuna odlično 
pripravljen, da je pregleden ter izdelan po vnaprej določenih kriterijih, ki so si jih 
pripravljalci pred pričetkom priprave zadali. Da se vse ţe začete investicije realizirajo, se 
nadaljujejo s pomočjo drţavnih in EU sredstev preko razpisov, da se kljub temu ne 
zmanjšuje del sredstev za socialo in kulturo. Ugotovili so, da je zadolţevanje, ki se 
načrtuje, vzdrţno. 
Člani odbora so se dotaknili predvsem okoljskih zadev, pregledali so načrt NRP-jev in 
dobili zelo korektne odgovore v zvezi z zniţanjem sredstev. Strinjali so se, da v načrt 
NRP-jev sodijo le tisti projekti, ki so ţe podprti z DIIP – i in s projektno dokumentacijo 
oziroma finančno konstrukcijo. Glavna investicija CČN je velika odgovornost vseh 
občinskih sluţb, sredstva so zagotovljena in potrebno jih je izkoristiti. Pohvalil je proračun 
ter vse obrazloţitve, ki kaţejo na visoko strokovnost pripravljalcev proračuna, kar se 
odraţa tudi na področju črpanja EU sredstev. Člani odbora so soglasno sprejeli 1. 
Predlog proračuna občine Zagorje ob Savi 2014 z odlokom o proračunu in načrtom 
razvojnih programov za obdobje 2014-2017, občinskemu svetu so predlagali, da ga 
sprejme in da v javno obravnavo. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je povedal, da je po pregledu 
proračuna optimističen, saj je več moţnosti, da se realizira več projektov, med drugim 
tudi izgradnja centralne čistilne naprave. Kot svetnik zahteva realizacijo načrtovanih 
projektov z razlogom, da se sredstva ne bodo prenašala v naslednje leto. 
Zaveda se, da proračun v celoti ne bo realiziran, saj na določenih postavkah še ni 
zagotovljenih sredstev s strani drţave oziroma EU. Ta sredstva bo vse teţje pridobivati, 



bo pa z veseljem podprl vsako pridobitev. Prosil je za obrazloţitev porabe sredstev v 
višini 23 tisoč € za »Podjetno Zasavje«. 
Zmotilo ga je, da je za medobčinski projekt TIC namenjenih okoli 6 tisoč €,  saj opaţa, da 
ni nobenega učinka njegovega delovanja. Meni, da če občina TIC-u namenja določena 
sredstva, da je tudi upravičena do razlage, v kakšen namen so bila porabljena in ali so 
bili upravičeni do dodeljenih sredstev.  
Prosi za razlago v zvezi s sofinanciranjem JSKD, ljubiteljske kulture, za kaj so 
namenjena sredstva v višini 25 tisoč €. 
Podpira dejstvo, da je občina zmanjšala sredstva za občinske prireditve. Obrazloţeno je, 
da se ne bo zmanjšala kvaliteta prireditev, temveč da se bodo bolj potrudili pri iskanju 
cenejših izvajalcev.  
Podal je pobudo o zdruţitvi določenih javnih zavodov, s tem, da se nebi zmanjšala 
njihova kvaliteta, prihranilo pa bi se ogromno sredstev. 
 
Ţupan je o projektu »Podjetno Zasavje« povedal, da gre za regionalni projekt v okviru 
Regionalnega centra za razvoj.  
Glede TIC-a je dejal, da gre za turistično promocijo Zasavja. Dodaja, da je na TIC-u, s 
sedeţem v Trbovljah, zaposlena ena oseba.   
V zvezi s sredstvi v proračunu, namenjenih za JSKD, je obrazloţil, da gre za Javni sklad 
ljubiteljske kulture z območno enoto, ki se nahaja v občinski stavbi, delovno razmerje pa 
je direktno sofinancirano s strani republiškega javnega sklada. 
 
Mitja Adamlje, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da ima RCR kar 
nekaj zaposlenih na področju turizma in dovolj razpoloţljivih sredstev za delovanje na 
tem področju, medtem ko je na TIC-u zaposlena le ena oseba, ki praktično nima 
finančnih sredstev, ima pa spletno stran, kjer redno obveščajo o dogodkih. 
 
Ţupan  se je zahvalil za dodatno obrazloţitev o delovanju TIC-a in povedal, da je bilo 
potrebno v okviru projekta zaposliti eno osebo, ker je bil znotraj vseh treh občin sklenjen 
takšen dogovor. 
 
Marija Ribič, članica občinskega sveta iz stranke ZGN z veseljem ugotavlja, da se 
bodo v letu 2014 zaključile največje investicije s področja šolstva, vzgoje in 
izobraţevanja. Upa in ţeli si, da bodo z izgradnjo vrtca Smrkci vsem otrokom v zagorski 
občini zagotovljeno prosto mesto. Obenem pa se ne sme pozabiti vrtcev na obrobju 
mesta, ki še vedno sluţijo svojemu namenu. 
Poudarila je, da je zagorska občina ena izmed najuspešnejših občin pri črpanju 
evropskih sredstev, tudi na področju šolstva. 
Vsi podpirajo investicijo na OŠ Toneta Okrogarja, saj je edina matična šola, ki ostaja 
neprenovljena in neposodobljena, verjame, da  bodo z dobrim sodelovanjem in 
strpnostjo v naslednjih letih dosegli tudi ta cilj in zagotovili optimalne pogoje. Povedala je, 
da se načrtuje tudi prenova strehe na OŠ dr. Slavka Gruma in pripravlja dokumentacija 
za izgradnjo nove telovadnice pri OŠ Toneta Okrogarja. Opozorila je tudi na telovadnice 
ostalih šol, ki prav tako čakajo na energetsko prenovo.  
Veseli jo dejstvo, da so se v letu 2014 zvišala sredstva izdatkov socialne varnosti, med 
katere na področju šolstva sodijo; brezplačni prevozi za osnovnošolce, plačilo šolske 
prehrane otrokom iz socialno šibkejših druţin, plačevanje poloţnic brez provizije za 
področje šolstva. 
Skrbi jo enoletni zamik izgradnje prehoda za pešce na območju Mlinš, saj se zaveda, da 
se sredstva s strani drţave zmanjšujejo. 
Ugotavlja tudi, da se v letu 2014 zmanjšujejo sredstva za občinske prireditve in hkrati ne 
zmanjšujejo sredstva za delovanje društev ter ostalih ljubiteljskih kultur.  



Zaveda se, da bo do sprememb v proračunu še prišlo ter obenem pohvali in čestita ekipi 
pripravljalcev za odličen proračun.  
 
Rudi Regancin, član Nadzornega odbora občine Zagorje ob Savi je povedal, da je 
proračun optimistično zasnovan. Pripravljalci proračuna so morali upoštevati 
makroekonomske podatke Ministrstva za finance. Sam je mnenja, da so ocene 
ministrstva nerealne, saj strokovnjaki v medijih vsakodnevno obveščajo, da je stanje 
bistveno drugačno in ne verjame, da bo to zmanjšalo sredstva na dohodkovni strani le za 
0,1%. Nadzorni odbor je pri obravnavi dobil zagotovilo, da bodo ustrezni popravki 
narejeni ţe v drugem branju in sicer konec decembra. Za načrtovane  investicije je 
predviden 1 mio € posojila. V primeru izpada sredstev EU ali drţavnega proračuna, se 
bo moral proračun občine temu prilagoditi. Občina ima še 2,23 mio € prenosnih sredstev 
iz leta 2013. Verjame, da bo precej projektov v letu 2014 lahko dokončanih.  
 
Andrej Dolšina, član občinskega sveta iz stranke NSi se pridruţuje mnenju njegovih 
predhodnikov, ki so proračun pohvalili. Povedal pa je, da je imel teţave pri virtualnem 
pregledovanju proračuna in predlaga, da bi proračun v drugem branju dobili v tiskani 
obliki. 
 
Ţupan je povedal, da kdor ţeli, lahko dobi proračun tudi v tiskani obliki. 
Zahvalil se je za konstruktivno in pozitivno razpravo. Do 26.11.2013 daje 1. predlog 
proračuna v javno obravnavo, vse pripombe in predloge bodo poskušali upoštevati 
oziroma argumentirati. Na decembrski seji bo sledil sprejem zadnjega proračuna v tem 
mandatu.  
 
Po razpravi je občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
 

1.  Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje 1. predlog Odloka o proračunu Občine 

Zagorje ob Savi za leto 2014, kot primerno osnovo za nadaljevanje postopka 

sprejemanja proračuna za leto 2014. 

2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje Načrt ravnanja z nepremičnim 

premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2014, kot primernega za javno obravnavo. 

3. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi daje dokumente iz 1. in 2. točke tega sklepa v 

petnajst dnevno javno obravnavo, ki bo trajala do vključno torka, 26.11.2013. Vse pisne 

pripombe morajo najkasneje na ta dan prispeti na Občino Zagorje ob Savi. 

4.  Za drugo obravnavo dokumentov iz 1. in 2. točke tega sklepa ţupan pripravi 

dopolnjen predlog glede na lastne predloge in prejete pisne pripombe ter predloge v 

času javne obravnave. 

5.  Ta sklep velja takoj. 
 
Ţupan je predlagal, da preidejo na 6. točko Predlog Odloka o načrtu za kakovost zraka 
na območju Zasavja, saj je v gosteh gospod Boštjan Paradiţ iz Ministrstva za kmetijstvo 
in okolje, meni, da je korektno, da damo najprej besedo gostu. 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja 

 
Boštjan Paradiţ iz Ministrstva za kmetijstvo in okolje je najprej pozdravil vse prisotne 
in povedal, da mu je v veselje predstaviti plod skupnega dela - Načrt za izboljšanje 
kakovosti zraka v Zasavju. Načrt je bil izdelan v participativnem odnosu med drţavo in 
občinami. Povedal je, da so bili ţupan in občinska uprava na ministrstvu zelo trdi 



pogajalci. Ţeli si, da se bo načrt dejansko izvajal, nadgrajeval in prispeval k izboljšanju 
zraka v Zasavju in da ne bo le dokument, ki ga drţava potrebuje zaradi določenih 
obveznosti do EU. 
Načrt za izboljšanje kakovosti zraka v Zasavju temelji na evropski direktivi, ki pravi, kjer 
je kakovost zraka slabša od predpisanih mejnih vrednosti, je potrebno hitro pripraviti 
načrt za kakovost zraka, ki mora zagotoviti, da bodo vplivi na okolje in zdravje človeka 
sprejemljivi. V Sloveniji je 7 območij, kjer so mejne vrednosti nad predpisanimi, med 
katerimi je tudi Zasavje. 
Glavni viri onesnaţevanja zraka v Sloveniji so nekoliko specifični, saj je ogromno kurišč, 
ki se še ogrevajo na trda goriva, ki povzročajo visoke emisije. V nacionalnem povprečju 
je pribliţno 60% emisij iz tega vira, sledita promet in industrija. Načrt za izboljšanje 
kakovosti zraka v Zasavju je strukturiran v tri stebre. Prvi steber so ukrepi učinkovite rabe 
energije in obnovljivih virov energije, kjer gre za zmanjševanje emisij zaradi ogrevanja 
gospodinjstev. V občini Zagorje ob Savi je ţe ustaljena politika, ki bo z izvajanjem Načrta 
za izboljšanje kakovosti zraka v Zasavju dobila še dodaten pospešek. Gre predvsem za 
moţnost daljinskega ogrevanja, ki bi se napajal iz Termoelektrarne Trbovlje. S tem bi bila 
zagotovljena večja cenovna dostopnost, hkrati pa bi dosegli, da bi se takšen način 
ogrevanja zaradi cenovne privlačnosti še naprej širil. To je eden izmed ukrepov, s 
katerim se izboljša kakovost zraka, hkrati pa ima tudi pozitivne socialne učinke. Na 
območjih, kjer daljinsko ogrevanje ni mogoče, bi se spodbujal prehod na plinovod. Na 
tistih območjih, kjer ni moţnosti priključitve niti na omreţje daljinskega, niti na plinovod, 
bodo na voljo subvencije za vgradnjo kotlov na lesno biomaso in toplotne črpalke. 
Subvencije, ki jih je nudil Eko sklad so rušile komunalno infrastrukturo na lokalnem 
nivoju, saj so zmanjševale ekonomičnost lokalnih sistemov za oskrbo z energijo. Ţeli si, 
da bo ta odlok pozitivno vplival na prehod na druge vire energije. Spodbujali se bodo 
ukrepi za toplotno sanacijo stavb, kar je v bistvu prvi ukrep za zmanjševanje 
onesnaţenosti zraka zaradi ogrevanja stavb. V drugem stebru gre za onesnaţevanje 
zaradi prometa, ki je na območju Zasavja manj pereč problem kot drugje po Sloveniji, 
vendar je kljub temu v Zagorju ob prometnih cestah celo največ preseganj mejnih 
vrednosti. Potrebno je teţiti k trajnostnem transportu, predvidena je izdelava 
mobilnostnih načrtov za vse subjekte drţavne in javne uprave, spodbujanje kolesarjenja 
in prehod na javni potniški promet, vključno z izboljšanjem navezave in povezave na 
ţelezniško omreţje. V tretji sklop spadajo ukrepi na področju industrije, kjer se v zdajšnji 
fazi načrta ne predvideva nobenih dodatnih obveznosti, saj je v industriji v zadnjih 
desetih letih prišlo ţe do velikih premikov. Emisije v industriji so se ţe precej zmanjšale, 
v tej fazi poznavanja obremenjevanja industrije si drţava ne more privoščiti, da bi ji 
naprtila še dodatne obveznosti. Pomemben del tega odloka je tudi poseben program, ki 
bo namenjen spremljanju stanja onesnaţenosti, ugotavljanju vzrokov zanjo in 
spremljanja učinkov izvajanja ukrepov. Program bi bil podlaga za novelacijo Načrta za 
izboljšanje kakovosti zraka v Zasavju. Program še nima neposrednih finančnih 
obveznosti, je vsebinski program, ki bo podlaga za pripravo in sprejem podrobnejšega 
programa ukrepov. Ta bo finančno ovrednoten, v njem bodo sodelovali tako drţava kot 
občine in tudi drugi subjekti. Stanje je na področju drţavnih financ zelo kompleksno, kljub 
temu so bila po zaslugi ţupana in občinske uprave zagotovljena dodatna sredstva iz 
Podnebnega sklada. Del tega denarja naj bi bil v prihodnje namenjen za podporo 
Načrtom za izboljšanje kakovosti zraka. Vir denarja predstavljajo avkcije emisijskih 
kuponov, drug vir kohezijska sredstva iz strani EU. Ţeli si, da se bo zagotovil zanesljiv vir 
financiranja, da bo mogoče z dodatnimi subvencijami na prekomerno onesnaţenih 
področjih v Sloveniji podpreti prehod gospodinjstev na okolju prijazno ogrevanje.  
 
Rudi Medved, direktor občinske uprave je povedal, da so se v obdobju sprejemanja 
Načrta za izboljšanje kakovosti zraka v Zasavju zamenjale tri vlade, občine Zagorje, 



Trbovlje in Hrastnik pa so vseskozi stremele k istemu cilju. Subvencije so bile omenjene 
šele v sklepnem obdobju sprejemanja Načrta za izboljšanje kakovosti zraka v Zasavju. 
Brez finančnih spodbud v obdobju v kakršnem smo, bi bilo to v praksi zelo teţko izvajati. 
Občina je podala predlog, da se v odlok vnese tudi moţnost drţavne subvencije za 
nakup plinskih kotlov in priključevanja gospodinjstev na plinovod. To idejo so »posvojile« 
vse občine, vključene v projekt, drţava je zato med subvencije vnesla tudi ta predlog. 
Ko se bo občinski svet seznanil z vsebino odloka, bo vlada pristopila k njegovemu 
sprejetju. V treh mesecih se bo z vlado uskladil tudi finančni načrt izvajanja odloka, s 
katerim bo seznanjen občinski svet. K osnovnemu sklepu smo dodali še sklep o 
sprejemu določenih ukrepov na področju industrije, kot velikem onesnaţevalcu. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dodal, da je dokument 
izjemnega pomena. Ţeli si, da ga bo vlada v tej obliki sprejela. Pohvalil je vse, ki so 
kakorkoli sodelovali pri njegovem oblikovanju. 
Poudaril je, da je z vidika energetskih sanacij poleg izboljšanja kakovosti zraka 
pomembna tudi širitev moţnosti za posamezne deleţnike. 
Eko sklad subvencionira investicije fizičnih oseb ter nekaterih javnih zgradb, vsi ostali 
deleţniki pa so bili izvzeti. Pomoč, kakršnakoli ţe bo, je zelo pomembna, saj se bo 
razširil krog tistih, ki bodo zaradi spodbud pristopili k učinkovitejši rabi energije in s tem 
izboljšanju ţivljenjskih pogojev.  
Meni, da bodo imeli ukrepi pozitivne učinke tako na kakovost zraka kot tudi na 
ekonomičnost.  
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da so člani Odbora 
za okolje in prostor obravnavali Načrt za izboljšanje kakovosti zraka v Zasavju. Ţeli si, da 
se bo le-ta s sprejemom odloka iz strani Vlade RS konkretizirala. Pohvalil je sodelovanje 
občinske uprave in ministrstva pri dogovarjanju in usklajevanju.  
Odbor podpira vlaganja v zmanjšanje energetskih izgub, spremembo energentov ter 
ostale spremembe, ki so v odloku navedene. Podpirajo tudi dejstvo, da se v tehničnem 
delu razdelijo na območja, ki so najbolj obremenjena  ter na druga območja. Za ta 
območja je potrebno proučiti, ali je smiselno graditi male kurilne naprave ali večje 
sisteme. 
Subvencije bodo tudi za plinske naprave na področju, kjer je moţnost priklopa na 
plinovod. Sprašujejo se, ali je priklop na plinovod dolgoročna rešitev, saj je plin fosilno 
gorivo, poleg tega pa se uvaţa. Ministrstvo spodbuja priklop na plinovodno omreţje, ker 
je to trenutno najučinkovitejši ukrep za zmanjšanje delcev PM10. 
Zaradi stanja v gospodarstvu je bila industrija trenutno izvzeta, vendar bo ves čas pod 
nadzorom EU, po treh letih pa ima drţava moţnost, da s predpisi vključi ukrepe tudi v 
industrijo.  
Odbor predlaga občinskemu svetu, da pri 4. točki dnevnega reda sprejme predlagana 
sklepa. 
 
Ţupan je povedal, da je prav, da občinski svet glede na ves trud mag. Jurše in gospoda 
Paradiţa sprejme sklepa ter se jima zahvali za sodelovanje. 
 
Po razpravi je občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s predlogom Odloka o načrtu za 
kakovost zraka na območju Zasavja, ki ga je pripravilo Ministrstvo za kmetijstvo in 



okolje v sodelovanju zasavskimi občinami (gradivo Ministrstva za kmetijstvo in okolje 
št. 007-297/2012/24 z dne 30. 9. 2013). 

2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi soglaša z nalogami občine, kot izhajajo iz 
predloga Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja iz prejšnje točke. 

3. Sklep velja takoj. 
 
ter  
 
SKLEP:  
 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s predlogom Odloka o načrtu za 

kakovost zraka na območju Zasavja, ki ga je pripravilo Ministrstvo za kmetijstvo in 
okolje v sodelovanju zasavskimi občinami (gradivo Ministrstva za kmetijstvo in okolje 
št. 007-297/2012/24 z dne 30. 9. 2013). 

2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi ţeli s strani Ministrstva za kmetijstvo in okolje 

zagotovilo, da se bodo vzporedno z izvajanjem določb Odloka o načrtu za kakovost 

zraka v Zasavju izvajali tudi ukrepi zmanjševanja emisije PM10 iz industrijskih virov in 

da bo Ministrstvo za kmetijstvo in okolje potrebne ukrepe zmanjševanja emisije 

PM10 iz virov onesnaţevanja v energetiki in industriji izvajalo tudi v okviru postopkov 

pridobivanja okoljevarstvenih dovoljenj, vse v skladu z določbami Operativnega 

programa varstva zunanjega zraka pred onesnaţevanjem s PM10(EVA 2009-2511-

0021; 3.11.2009) 
3. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi predlaga, naj se v točko 5.2.12 priloge Odloka o 

načrtu za kakovost zraka v Zasavju dopiše stavek: »Ukrep se podpira s subvencijami 
drţave«. 

4. Sklep velja takoj. 
 
 

K 5. točki 
Predstavitev poročil Nadzornega odbora o opravljenih revizijskih nadzorih: 

- nadzor poslovanja javnega zavoda Glasbene šole Zagorje,  
- nadzor poslovanja javnega zavoda Osnovne šole dr. Slavka Gruma, 

- nadzor poslovanja Krajevne skupnosti Šentlambert, 
- nadzor poslovanja Krajevne skupnosti Izlake. 

 
Rudi Regancin, član Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi je dejal, da so 
revizijska poročila priloţena v gradivu. 
Poročila so pokazala, da tako Glasbena šola Zagorje kot Osnovna šola dr. Slavka 
Gruma poslujeta zakonito, racionalno, ter da sta njuna organizacija dela in poslovanje 
dobro. Pri pregledu poslovanja krajevnih skupnosti Šentlambert in Izlake nadzorni odbor 
ni ugotovil nepravilnosti poslovanja. 
Povedal je, da člani nadzornega odbora po vsakoletnem načrtu pregledajo delovanje 
vseh javnih zavodov. Pregledovali so zakonitost delovanja, ki zajema pregled 
dokumentacije in upoštevanje ustreznih zakonov pri finančnem in drugem poslovanju. 
Pregledali so upoštevanje proračuna občine ter vse odhodke na področju stroškov dela 
in plač. Pri revizijah so se opirali na zunanje poročilo revizijske hiše Munera. Preverili so 
povezave med lokalnim okoljem ter revizijsko hišo Munera ter ugotovili, da ni nikakršnih 
povezav, ter da so njihova poročila povsem neodvisna. 
Rezultati poročil so bili pozitivni, manjše nepravilnosti so bile takoj odpravljene. Teţave 
predstavljajo le še nepravilnosti poslovanja Zdravstvenega doma Zagorje ter manjše 



nepravilnosti poslovanja Zavoda za šport, medtem ko pri poslovanju ostalih javnih 
zavodih in podjetjih v lasti občine ni bilo ugotovljenih  nepravilnosti.  

 
Nadaljnje razprave ni bilo. 
 
Občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Poročili o opravljenih 
revizijskih pregledih v javnih zavodih in krajevnih skupnostih, ki so v lasti Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2012, in sicer: 
- Nadzor poslovanja »Glasbene šole Zagorje« 
- Nadzor poslovanja »Osnovne šole dr. Slavko Grum« 
- Nadzor poslovanja »Krajevne skupnosti Šentlambert« 
- Nadzor poslovanja »Krajevne skupnosti Izlake«. 
2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

K 6. točki 
Izpostavljenost prebivalcev občine Zagorje ob Savi okoljskim onesnaţilom, teţkim 

kovinam v tleh in v ţivilih rastlinskega izvora 
 
Ţupan je najprej pozdravil gostjo, gospo Leonido Kralj iz Zavoda za zdravstveno varstvo 
Ljubljana, Območna enota Trbovlje in jo povabil, da podrobneje predstavi izpostavljenost 
prebivalcev občine Zagorje ob Savi okoljskim onesnaţilom, teţkim kovinam v tleh in v 
ţivilih rastlinskega izvora. 
 
Leonido Kralj, Zavoda za zdravstveno varstvo Ljubljana, Območna enota Trbovlje 
je povedala, da so v letu 2012 pričeli z vzorčenjem zelenjave in zemlje v vseh treh 
občinah. Projekt so finančno podprle občine Hrastnik, Trbovlje in Zagorje ob Savi, 
izvedba projekta pa je potekala v sodelovanju z Zavodom za zdravstveno varstvo 
Ljubljana, enoto Zasavje, Katedro za javno zdravje medicinske fakultete v Ljubljani, 
Biotehnične fakultete  ter z Inštitutom za varovanje zdravja. 
Občine so bile razdeljene na tri dele, in sicer na mestno, industrijsko in podeţelje. V 
sodelovanju s posamezno občino so enakomerno določili 30 lokacij vzorčenja po 
krajevnih skupnostih. Vzorčili so zemljo na več lokacijah njiv oziroma vrtov, in sicer z 
zemeljsko sondo med 20 in 30 cm v globino, kolikor globoko segajo korenine povrtnin.  
Zelenjava je bila določena po slovenski košarici, kar gospodinjstva dnevno uporabljajo, 
oprli pa so se tudi na mnenje Biotehniške fakultete na dovzetnost določenih vrst 
zelenjave na teţke kovine. Vzorčili so korenje in sezonsko solato. Po končanem 
vzorčenju in pridobitvi laboratorijskih izvidov so strankam, ki so v projektu sodelovale, 
posredovali rezultate laboratorijskih izvidov ter zloţenke, ki so pripravljene za širšo 
javnost. Projekt je bil zaključen konec junija 2013. S podatki vzorčenja v Zasavju so se 
pridruţili projektu Svet tal, ki ga pripravlja Biotehniška fakulteta. Dostopen je na 
internetnih strani, kjer lahko uporabnik vnese svojo lokacijo, prikazali pa se bodo podatki 
vzorčenja na lokaciji, ki je iskalcu najbliţja.  
 
Ţupan je dodal, da se bodo ţupani dogovorili, kdaj naj bi potekala javna predstavitev 
projekta. Zdi se mu prav, da so se rezultati projekt javno predstavili. Zahvalil se je gostji 
za podano informacijo. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo. 
 



K 7. točki 
Predlog soglasja k oblikovanju cene izvajanja storitve obvezne občinske 

gospodarske javne sluţbe varstva okolja v občini Zagorje ob Savi 
 
Ţupan je povedal, da med storitve obvezne občinske gospodarske javne sluţbe varstva 
okolja spadajo čiščenje odpadnih voda, odvajanje odpadkov, oskrba s pitno vodo ter 
zbiranje in odvoz odpadkov. Povabil je direktorja Javnega komunalnega podjetja 
Zagorje, Sandija Grčarja, da predstavi predlog soglasja. 
 
Sandi Grčarja, direktorja Javnega komunalnega podjetja Zagorje je povedal, da je 
Vlada RS 16.11.2012 objavila Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen storitev 
obveznih občinskih gospodarskih javnih sluţb varstva okolja. Uredba narekuje, da v roku 
15 mesecev vsa komunalna podjetja v svoje cene prištejejo strošek javne infrastrukture. 
Pri oblikovanju cen storitev pitne vode bo potrebno oddati vodno poročilo ter vzdrţevati 
hišne priključke.  Ta uredba je stopila v veljavo s 1.1.2013, komunalna podjetja morajo 
do konca meseca marca 2014 prišteti še strošek omreţnin. Uredba vključuje tudi 
kazenska določila, in sicer za pravno osebo od 4.000,00 do 20.000,00 €, za odgovorno 
osebo pravne osebe pa med 500,00 in 2.000,00 €. 
Javno podjetje Komunala Zagorje je elaborate cen pripravila in jih konec poletja predala 
občinski sluţbi. Pripravili so povzetke, ki kaţejo, da se na šestih postavkah cene 
zniţujejo, na osmih pa se zaradi Uredbe o oblikovanju cen izvajanja storitve obvezne 
občinske gospodarske javne sluţbe varstva okolja zvišujejo. Spremembe so zelo 
majhne, zato bodo morali vsako leto na novo pripraviti elaborate in če bodo razlike v 
cenah večje za 10% kot jih predpisuje uredba, pomeni, da bo potrebno izdati poračune.  
Za povprečno gospodinjstvo v Zagorju, ki oddaja mešane komunalne odpadke, biološke 
odpadke in embalaţo, to predstavlja pribliţno 2,9 € višji mesečni strošek. Na obrobju 
mesta je strošek odvaţanj niţji, 1€, ker ni odvaţanj bioloških odpadkov in manjše 
pogostosti odvaţanj.  
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da je bila Uredba o 
metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih sluţb 
varstva okolja obravnavana tako na Odboru za okolje in prostor kot tudi na Skupščini 
komunale. Ugotovili so, da gre za zakonsko zahtevo. Pohvalil je dejstvo, da so v 
elaboratu podrobno predstavljene spremembe cen in vplivi na višino stroška za 
posamezna gospodinjstva. Odbor za okolje in prostor občinskemu svetu predlaga, da 
sprejme Predlog soglasja k oblikovanju cene izvajanja storitve obvezne občinske 
gospodarske javne sluţbe varstva okolja v občini Zagorje ob Savi ter sklepe za čiščenje 
komunalne odpadne vode, ravnanje s komunalnimi odpadki, odvajanje komunalne in 
padavinske odpadne vode ter oskrbe s pitno vodo. 
 
Občinski svet SOGLASNO sprejel 
 
SKLEP: 
  

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi potrjuje Elaborat o oblikovanju cen storitev 
obvezne občinske gospodarske javne sluţbe varstva okolja čiščenje komunalne in 
padavinske odpadne vode, z datumom julij 2013 in daje soglasje k oblikovanju cen 
izvajanja storitve javne gospodarske sluţbe čiščenja komunalne in padavinske  
odpadne vode v občini Zagorje ob Savi. 

2. Potrjene cene storitve javne sluţbe znašajo: 

- cena storitve čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode je 0,1051 €/m3; 
 



- cene omreţnine  čiščenja komunalne in  padavinske odpadne vode po spodnji 
preglednici: 

  

VODOMER  
FAKTOR 
OMREŢNINE 

cena omreţnine v 
€/mesec 

      
DN < 20 1 0,0827 

20 < DN < 40 3 0,2481 

40 < DN < 50 10 0,8269 
50 < DN < 65 15 1,2404 
65 <DN < 80 30 2,4808 
80 < DN < 100 50 4,1346 
100 < DN < 150 100 8,2693 
150 < DN 200 16,5385 
 

3. Cene izvajanja storitve javne gospodarske sluţbe čiščenja komunalne odpadne vode 
v občini Zagorju ob Savi, se objavijo u Uradnem listu RS.  

4. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, 
uporablja pa se od 01.01.2014. 

 

SKLEP: 
 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi potrjuje potrjuje Elaborat o oblikovanju cen 
storitev obvezne občinske gospodarske javne sluţbe varstva okolja odvajanja 
komunalne in padavinske odpadne vode, z datumom julij 2013 in daje soglasje k 
oblikovanju cen izvajanja storitve javne gospodarske sluţbe odvajanja komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini Zagorje ob Savi.  

2. Potrjene cene storitve javne sluţbe znašajo: 
- cena storitve odvajanja komunalne  in padavinske odpadne vode je 0,1033 €/m3; 
- cene omreţnine odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode po spodnji 

preglednici: 

 

VODOMER  
FAKTOR 
OMREŢNINE 

cena omreţnine v 
€/mesec 

      
DN < 20 1 1,0313 
20 < DN < 40 3 3,0940 

40 < DN < 50 10 10,3133 
50 < DN < 65 15 15,4699 
65 < DN < 80 30 30,9399 
80 < DN < 100 50 51,5665 
100 < DN < 150 100 103,1329 
150 < DN 200 206,2658 

 

 
 

3. Cene izvajanja storitve javne gospodarske sluţbe odvajanja komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini Zagorju ob Savi se objavijo v Uradnem listu RS.  

4. Cene za storitve povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in 
malimi komunalnimi čistilnimi napravami, se zaradi pričetka izgradnje kolektorskega 
sistema in centralne čistilne naprave v občini Zagorje ob Savi ter posledično ukinjanja 
obstoječih greznic, oblikujejo po pričetku obratovanja novega kolektorskega sistema 
in centralne čistilne naprave. V prehodnem obdobju se predmetne storitve 
zaračunavajo na dosedanji način opisan v elaboratu. 



5. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, 
uporablja pa se od 01.01.2014. 

 

SKLEP: 
 

1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi potrjuje Elaborat o oblikovanju cen storitev 
obvezne občinske gospodarske javne sluţbe varstva okolja oskrba s pitno vodo, z 
datumom julij 2013 in daje soglasje k oblikovanju cen izvajanja storitve javne 
gospodarske sluţbe oskrbe s pitno vodo v občini Zagorje ob Savi.  

2. Potrjene cene storitve javne sluţbe znašajo: 
- cena storitve oskrba s pitno vodo – vodarina je 0,5985 €/m3; 
- cene omreţnine oskrba s pitno vodo po spodnji preglednici: 

 

VODOMER FAKTOR OMREŽNINE cena omrežnine v €/mes.

DN < 20 1 3,2509

20 < DN < 40 3 9,7526

40 < DN < 50 10 32,5087

50 < DN < 65 15 48,7631

65 < DN < 80 30 97,5261

80 < DN < 100 50 162,5436

100 < DN < 150 100 325,0872

150 < DN 200 650,1743  

 
3. Cene izvajanja storitve javne gospodarske sluţbe oskrbe s pitno vodo v občini 

Zagorje ob Savi se objavijo v Uradnem listu RS.  
4. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, 

uporablja pa se od 01.01.2014. 
 

ter  
 
SKLEP: 

 
1. Občinski svet občine Zagorje ob Savi potrjuje Elaborat o oblikovanju cen storitev 

obvezne občinske gospodarske javne sluţbe varstva okolja ravnanje s komunalnimi 
odpadki, z datumom avgust 2013 in daje soglasje k oblikovanju cen izvajanja storitve 
javne gospodarske sluţbe ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Zagorje ob Savi. 

2. Potrjene cene storitve javne sluţbe znašajo: 
- cena storitve zbiranje komunalnih odpadkov je 0,1548 €/kg; 
- cena javne infrastrukture zbiranja komunalnih odpadkov je 0,0026 €/kg; 
- cena zbiranje bioloških odpadkov je 0,1496 €/kg. 
3. Cene izvajanja storitve javne gospodarske sluţbe ravnanja s komunalnimi odpadki v 

občini Zagorje ob Savi se objavijo v Uradnem listu RS.  
4. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, 

uporablja pa se od 01.01.2014. 

 
 
 
 
 
 
 
 



K 8. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

-  Imenovanje članice/člana v svet javnega zavoda Center za socialno delo Zagorje 
ob Savi 

- Oblikovanje mnenja lokalne skupnosti k imenovanju direktorice Centra za 
socialno delo Zagorje ob Savi 

 
Gregor Brinjevec, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da je komisija 
pripravila dva predloga sklepov, in sicer imenovanje nove predstavnice lokalne skupnosti 
v svet Centra za socialno delo Zagorje ob Savi, saj je gospa Staša Baloh Plahutnik 
odstopila. Na KVI-ju je soglasno podporo dobila gospa Danica Kurent, zato predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme sklep. 
 
Ker razprave ni bilo, je Občinski svet SOGLASNO sprejel  
SKLEP: 
 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi kot predstavnico lokalne skupnosti v Svetu Centra 
za socialno delo Zagorje ob Savi imenuje Danico Kurent.  
2. Ta sklep velja takoj. 
 

Gregor Brinjevec, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dodal, da je Center za 
socialno delo posredoval zaprosilo za mnenje k imenovanju direktorice. To je postopek, 
ki ga vodi Sveta Centra za socialno delo, komisija je oblikovala enotno mnenje in sicer 
da s tem, ko je imenovana nova članica zavoda, predstavnica lokalne skupnosti, pozivajo 
svet centra, da nadaljuje s postopkom izbire direktorja in z novo izvoljeno predstavnico 
oblikujejo mnenje, na katerega bo občinski svet podal predlog. 
 
Ker razprave ni bilo, je Občinski svet SOGLASNO sprejel  
SKLEP: 
 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi Svetu Centra za socialno delo Zagorje ob Savi 
predlaga, da v izpopolnjeni sestavi Sveta Centra s predstavnico lokalne skupnosti nadaljuje s  
postopkom izbire kandidatke za direktorico Centra. Po oblikovanju predloga kandidatke se 
bo o predlogu z mnenjem opredelil tudi Občinski svet.  
2. Ta sklep velja takoj. 

 
9. točka 

Predlog Odloka o potrditvi sprememb in dopolnitev trţnega reda na trţnici »Pod 
uro« v Zagorju ob Savi s spremembami in dopolnitvami trţnega reda 

 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je povedal, da je 
upravljalec zagorske trţnice Javno komunalno podjetje Zagorje. V letu 2004 je bil sprejet 
trţni red, v času obratovanja trţnice se je pokazala potreba po formalizaciji odloka. 
Predlog komunale je, da se alinee, kjer je prepovedana prodaja mesnih izdelkov ter 
mlečnih izdelkov briše iz trţnega reda in predlaga, da občinski svet sprejme Odlok o 
spremembah trţnega reda na trţnici »Pod uro« v Zagorju ob Savi s spremembami in 
dopolnitvami trţnega reda. 
 
Ker razprave ni bilo, je Občinski svet je SOGLASNO sprejel naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o potrditvi sprememb in dopolnitev Trţnega reda na trţnici 
»Pod uro« v Zagorju ob Savi. 



2. Odlok o potrditvi sprememb in dopolnitev Trţnega reda na trţnici »Pod uro« v 
Zagorju ob Savi se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
naslednji dan po objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja.  
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je ţelel predstaviti, kako je v 
letošnjem letu potekala akcija Manj svečk za manj grobov; v akciji je sodelovalo 6 občin, 
vključeno je bilo 180 prostovoljcev, ki so skupaj z donatorskimi sredstvi zbrali 22.500,00 
€, pobudnik akcije je bila zagorska mladina. Povedal je, da je ţupan obljubil dodatnih 
3.000,00 €, sredstva bodo namenjena za monitor ţivljenjskih funkcij v porodnišnici 
Trbovlje. Prva polovica zbranega denarja posamezne občine gre za lokalne namene, 
druga polovica sredstev se bo namenila za nakup ultrazvočnega aparata, ki bo 
namenjen helikopterski enoti. 
 
Ţupan se je zahvalil vsem mladim, ki so sodelovali v akciji Manj svečk za manj grobov. 
Dodal je še, da spoštuje akcijo in da bo po največjih močeh pomagal, poleg tega pa mu 
je tudi v interesu, da Bolnišnica Trbovlje ohrani oziroma še izboljša svoje ime. 
 
S tem je bil dnevni red izčrpan. Seja je bila zaključena ob 19.35 uri.  
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